

亞洲地區宣教機構介紹與代禱

萬國逐家佈道團 Every Home for Christ - 蒙古 Mongolia

簡要介紹：05/17/2020

蒙古是「生命河靈糧堂」自 1997 年開始與萬國逐家佈道團合作時第一個認領的福音事工。23 年的辛勤耕耘，萬國逐家佈道團在蒙古的事工團隊已將福音單張發遍蒙古的各個大小城鎮，帶領了數十萬人認識救主耶穌基督；同時也與當地教會以及生命河靈糧堂的分堂 -- 烏蘭巴特靈糧堂合作，使對福音有感動的人可以在教會的餵養下繼續成長。萬國逐家佈道團把工作重點放在偏遠的鄉村和遊牧民族中間，在那片廣大無垠的蒙古大草原中，向散居各處的蒙古包中未識福音的遊牧民族傳講主耶穌的好消息，為要完成神「不願一人沉淪，乃願人人得救」的心意，他們不放過任何一個蒙古包，一次尋訪常是一個月左右的奔波，帶著耶穌基督愛心和傳福音的熱忱，每年帶領團隊的弟兄姊妹不停地往返偏遠的蒙古鄉鎮、草原各處。同時他們也照顧在烏蘭巴特市的近郊極貧苦的人們，特別是一些住在垃圾山區域的貧苦人家。他們定期將水、食物、毛氈帶給這些沒有房屋避寒的人家，在嚴冬裡帶給他們溫暖和基督的愛，同時更將福音帶給他們，成為他們一生真正的依靠和盼望。

Mongolia is the first gospel ministry claimed by ROLCC since 1997 when it cooperated with the EHC Mission. After 23 years of hard work, the EHC-Mongolia team has distributed the gospel leaflets to various cities and towns in Mongolia, leading hundreds of thousands of people to get to know the Savior Jesus Christ; at the same time, it has also worked with local churches and the branch of the ROLCC – Ulaanbaatar, Amid Ug Christian Church, so that those who are moved by the gospel can continue to grow under the nourishment of the church. The EHC-Mongolia focused its work on remote villages and nomads. In the vast expanse of Mongolian prairie, preaching the good news of the Lord Jesus to the nomads in the scattered yurts who did not know the gospel. In order to fulfill God's intention of "I don't want one to perish, but that everyone is saved", they don't let go of any yurt. A visit is usually a month or so of travel, with Jesus Christ's love and enthusiasm for evangelism, every year the brothers and sisters of the team kept traveling to and from remote Mongolian towns and grasslands. At the same time, they also take care of the extremely poor people in the suburbs of Ulaanbaatar, especially those who live in the garbage mountain area. They regularly bring water, food, and blankets to these people who do not have houses, and bring them warmth and Christ's love in the harsh winter, and at the same time bring the gospel to them, and become their true support and hope throughout their lives.

代禱事項：05/17/2020

1. 請為萬國逐家佈道團蒙古事工的持續成長代禱，求神擴展他們的境界，興起更多的同工，到鄉間和遊牧民族中服事，使所有居住在蒙古包的人們都能聞聽福音。
2. 請為團隊的弟兄姊妹們代禱，求神在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，保守他們全體健康平安。求神帶領他們，凡他們腳掌所踏之地都賜給他們。
3. 請為事工的負責同工 Baaskaa 弟兄代禱，他多年為肝炎所苦，求主為他預備藥物，也供應他所需要的醫療。

印度信心事奉中心 Faith Ministries for India

簡要介紹: 04/11/2021

印度信心事奉中心 (FMFI) 由 Dr. Koshy 於 1970 年創立，為回應神的呼召和放在他內心深處的感動，他創辦神學院、女子聖經學院及在印度各地設立聖經訓練中心，大量訓練年輕人成為主可用的工人。從以前一年的聖經密集訓練課程，到信心神學院，至今成為研究機構的神學研究所培養神學博士人才，他們已訓練出 4000 位全職的牧者，在印度未曾聽聞福音的各個城市及村落建立教會，同時也透過廣播及慈善事工來服事印度同胞及廣傳福音。在他的一生中，信仰、忠誠和聖潔是他事奉的標誌。他的女婿 Alexi George 牧師是一位在美國生長的印度人，中學信主後就有一顆愛靈魂和傳福音的心，而且很容易與非基督徒建立友誼。多年前領受了神要他回印度服事印度同胞的呼召，帶著妻子 Annie (Dr. Koshy 的女兒) 及全家搬回印度，在印度信心事奉中心與 Dr. Koshy 同心服事。2021 年 2 月 13 日，神迎接 Koshy 牧師回到他的天家。Koshy 牧師安返天家後，神選擇了 Alexi 牧師來領導印度信心事奉中心，Dr. Annie 來帶領信心神學院。Alexi 牧師之前曾擔任神學院副院長，也是 Adoor Vineyard 的創始人，他是一個內心充滿熱情的傳教士，熱心於傳講福音和教導神的話語，他的首要重心在推進宣教使命。生命河靈糧堂自 2000 年開始支持他們的事工。劉彤牧師回憶起 Koshy 牧師，一生如何完全憑信心服事，堅信只要自己做神的工作，神就必定會供應一切需要。勉勵我們跟隨 Koshy 牧師信心的腳蹤行，在一生中也能不斷經歷神偉大奇妙的作為。

FMFI was founded by Dr. Koshy in 1970. In response to the call of God and the deep touch of his heart, he established seminaries, women's bible colleges and bible training centers throughout India. Through his work, a large number of young people are trained to become workers available to the Lord. From the original yearly intensive biblical training courses to the current theological research institute training doctoral talents in theology, they have trained 4000 full-time pastors to establish churches in various cities and villages in India that have never heard the gospel, and also through radio and Charity ministry came to serve fellow Indians and spread the gospel. Throughout his life, faith, loyalty and holiness were the hallmarks of his ministry. On February 13, 2021, God welcomed Pastor Koshy back to his heavenly home. His son-in-law, Pastor Alexi George, was an Indian who grew up in the United States. He had a heart for souls and evangelism after he became a Christian in high school, and it is easy for him to establish friendship with non-Christians. Years ago, he received the call from God to return to India to serve fellow Indians. He moved back to India with his wife (Dr. Koshy's daughter) and his family, and served with Dr. Koshy at the Indian Faith Service Center. After Pastor Koshy returned to heaven, God chose Pastor Alexi

to advance his mission and lead the Faith Seminary. He previously served as the Associate Dean of the Theological Seminary, is the founder of Adoor Vineyard, and is also the Old Testament Professor of Faith Seminary. He is a missionary full of enthusiasm, and preaching the gospel and teaching the word of God are his first priorities. ROLCC has supported their ministry since 2000. Pastor Tong recalled how Pastor Koshy served by faith in his life, firmly believing that as long as he does God's work, God will definitely provide for all needs. Encourage us to follow in the footsteps of Pastor Koshy's faith and continue to experience God's great and wonderful works throughout our lives.

代禱事項：04/11/2021

1. 請為印度信心事奉中心祝福禱告，求神保守帶領 Alexi 牧師和 Dr. Annie，也祝福老師們有屬天的智慧來帶領教導，傳揚神國的福音。
2. 請為信心神學院的事工祝福禱告，同時為信心神學院的每位學員在學習的過程當中經歷神的恩典和榮耀代禱，願他們都能領受神的異象與託付，做無愧的神國工人。
3. 請為印度信心事奉中心的同工們代禱，求神在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，保守他們健康平安。求神加添他們力量與信心，並求神供應他們一切所需。

泰北新生命事工 (North Thailand New Life Ministries)

簡要介紹: 02/07/2021

1997年4月台北靈糧堂的宣教士張雨及卓映雪夫婦回應神的呼召，在泰北開創新生命福音戒毒中心，幫助吸毒者和他們的家人脫離毒品的綑綁及轄制，因著耶穌得著新生命，並幫助他們學得一技之長，被社會接納。他們為了照顧戒毒者的家庭及他們的孩子，後來也成立了農場、牧場、及學生中心。2004年神親自向他們印證「湄公河流域」的宣教異象，他們開始了向湄公河所流過的六個國家傳福音，並建立教會的宣教使命，在泰北山區建立了多間教會，並向緬甸及寮國拓展。2013年4月，張牧師及師母因健康狀況的問題，將所有事工交棒給年輕一代的同工團隊。映雪牧師經過兩年與癌症的抗爭，於2014年9月安返天家。新生命的事工目前的負責同工是胡嘉珍牧師，事工包括學生中心、戒毒所、養殖業、門訓班、及山區教會。感謝神一路的帶領，願神祝福他們手中的工作，幫助同工有更清楚的異象及堅持到底的靈力，不單建立事工，更在探訪、禱告和真理中建立生命，繼續擴展湄公河流域的屬靈天空。

In April 1997, missionaries Zhang Yu and Zhuo Yingxue from the Bread of Life Church in Taipei responded to God's call to open a new life gospel drug rehabilitation center in northern Thailand to help drug addicts and their families escape the bondage and control of drugs. Through Jesus they gained new life and it helped them learn a skill and be accepted by society. In order to take care of the families of drug addicts and their children, they later established farms, ranches, and student centers. In 2004, God personally confirmed to them the missionary vision of the "Mekong River Basin". They began the mission of preaching the gospel to the six countries that the Mekong River flows through and establishing churches, and expanded into Myanmar and Laos. In April 2013, Pastor Zhang and pastor Yingxue, due to health issues, handed over all ministries to the younger generation of staff. Pastor Yingxue returned to Heaven in September 2014 after two years of fighting against cancer. The current co-worker of New Life's ministry is Pastor Jiazhen Hu. The ministry includes student centers, drug rehabilitation centers, breeding facility, discipling classes, and mountain churches. Thank God for your guidance along the way. May God bless the work in their hands and help the co-workers obtain a clearer vision and remain perseverance. So that not only do they build ministry, but they also build spiritual life through visits, prayers and truth, and continue to expand the Mekong River Basin Spiritual sky.

代禱事項: 02/22/2021

1. 請繼續為女生宿舍的重建禱告，求主供應一切所需的資源。
2. 請為維禮和美蓉今年上半年的返鄉之路順暢禱告，因著疫情之影響，導致服事已逾一年卻無法返回台灣。也請為維禮和美蓉的義工簽證延簽辦理順利禱告，簽證於 5/1 到期。

3. 請為本部尚未信主受洗的學生及戒治者禱告，求主開啟他們的心靈，讓他們能明白真理，接受救恩。也請為新生命本部 2021 年新學期招生禱告,預計招生 50 位。
4. 請為著泰國新冠肺炎禱告，疫情越來越嚴重，求神憐憫，保守老師同工學生，出入有主的保護，在疫情中出入都平安。

東南亞禱告中心 (South East Asia Prayer Center, SEAPC)

簡要介紹: 02/28/2021

東南亞禱告中心 (SEAPC) 的創辦人 Mark Geppert 牧師，原是一名成功的商人，1976 年神呼召他離開職場進入宣教的禾場，1985 年他領受了禱告行進的異象，神啟示他若在禱告上與神同心同行，神會讓國家/政府經歷復興。他於是以禱告行進的方式走遍了亞洲很多國家的土地，並於 1991 年正式成立東南亞禱告中心 (SEAPC)。他們的事工是以禱告為本，並在宣教工場從事醫療、教育、家庭親子、及小型商業的事工，來服事當地的人民，並將福音傳給他們。生命河靈糧堂早年與 SEAPC 的合作偏重在醫療援助，幫助了很多在高緯度地區先天性心臟病的兒童，接受心臟手術，獲得新生。過去 5 年來，我們則是支持他們在緬甸的事工，SEAPC 在緬甸的事工包括三個部分：聖經學院，岩石教會和慈善兒童之家。聖經學院讓有心服事神的年輕人能得到系統的裝備，進入服事工場。岩石教會在做宣教和植堂的事工，目前他們在全緬甸已經建立了 105 間教會。兒童之家則是專門收容孤兒或心靈有過創傷的孩子，讓他們不但身體的需要被滿足，也能在神的愛中成長，有正確的價值觀看待自己及周圍的人及所處的環境。他們擁有一個養魚場，養殖的魚不僅供孩子們食用並可做貿易商品。他們還從井中做瓶裝水，並將其出售給當地酒店和企業。經過測試，是仰光最純淨的水質之一。這樣做的目的是幫助孩子學習管理、生產和分銷，提供他們未來的生活技能。願神祝福他們手中的工作，幫助同工在禱告、教育、和服事中建立生命，繼續擴展，經歷復興。

Pastor Mark Geppert, the founder of the Southeast Asia Prayer Center (SEAPC), was originally a successful businessman. In 1976, God called him to leave the workplace and enter the mission field. In 1985, he received the vision of praying. Walk with God in prayer, and God will let the country/government experience revival. So he traveled through the land of many countries in Asia in the way of prayer, and in 1991 formally established the Southeast Asia Prayer Center (SEAPC). Their ministry is based on prayer and intercession. They are engaged in medical care, education, family parenting, and small business ministry in the mission field to serve local people and spread the gospel to them. In the early years, the cooperation between ROLCC and SEAPC focused on medical assistance, helping many children with congenital heart disease in high latitudes to undergo heart surgery and get a new life. In the past 5 years, we have supported their ministry in Myanmar. SEAPC's ministry in Myanmar includes: Bible College, Rock Church and Charity Children's Home. The Bible Academy allows young people who are willing to serve God to be systematically equipped and enter the ministry. The Rock Church is doing missions and church planting. At present, they have established 105 churches in Myanmar. The Children's Home is designed to accommodate orphans or children with trauma, so that not only their physical needs can be met, but they can also grow up in God's love and

have correct values. They also own a fish farm, and the fish raised are not only for children's consumption but also as trade goods. They also make bottled water from the well and sell it to local hotels and businesses. After testing, it is one of the purest water in Yangon. The purpose of this is to help children learn management, production and distribution, and provide them with future life skills. May God bless their work and help co-workers build lives through prayer, education, and service, continue to expand, and experience revival.

代禱事項：02/28/2021

1. 請為 SEAPC 在亞洲各國的同工團隊代禱，求神保守各個團隊同心同行，以禱告與神同工，經歷神豐富供應他們所需的一切，並見證他們所傳的道。
2. 請為 SEAPC 在緬甸的事工祝福，為各項事工的總負責人 James 牧師代求，求主賜他屬神的智慧、體力與能力來帶領整個團隊，並賜下新的策略與機會來擴展神的國度。
3. 請為緬甸人民的安全祈禱，緬甸軍事政變引起大規模抗議活動，因此軍方施加了宵禁和聚會限制。願神的和平與正義實現，特別為 SEAPC 的同工祈禱，願神保護他們。

安提阿宣教機構(Antioch Center for Training and Sending) -- Shan&Katy

簡要介紹: 03/01/2021

安提阿宣教機構 (簡稱 ACTS) 的異象是要透過訓練和差傳年輕的先鋒宣教士進入 10/40 視窗中的未得之民族群裏，致力於在這個世代完成普世宣教的使命。ACTS 的宣教士藉著福音和植堂來服事未得之民，也透過敬拜和禱告帶來福音的突破和拓展。安提阿宣教機構也設立訓練學校，ACTS 拓荒宣教學校的存在是為了培訓年輕的先驅者宣揚不為人所知的耶穌，並通過福音傳到地球上最艱苦最黑暗的地區。透過課程裝備年輕領袖作為先鋒和開拓者，在未得之民的族群中以訓練門徒的方式拓植教會。

ACTS 堅信要完成世界宣教任務，年輕人將發揮關鍵作用，因此他們致力於動員和裝備大學生加入大使命。他們的目標是培養年輕的領導人，以祈禱文化和宣教生活影響美國的每個大學校園。ACTS 校園先驅 (ACP) 是學生領袖的團隊，他們致力於在全國大學校園中建立和促進宣教祈禱團。他們鼓勵保持與國家祈禱計劃的聯繫，並可以使用在線資源。

生命河目前支持的 ACTS 宣教士 Shan 和 Katy，他們都是學校培訓裝備的年輕領袖，曾經在亞洲的未得之民中間做福音工作。今年 ACTS 籌劃在美國植堂，開發一個在海外也能複製的宣教與門徒訓練的模式，因此他們會暫時在本土教會參與服事，帶動宣教培訓與禱告，並計畫近期內開展一個宣教裝備課程，他們為這個轉換的過程充滿期望與喜樂，願神祝福他們手中的工作。

The vision of the Antioch Mission Organization (ACTS) is to train and send young pioneer missionaries into the unreached ethnic group in the 10/40 window, and is committed to fulfill the universal mission in this generation. ACTS missionaries serve the unreached through the gospel and church planting, and they also bring breakthroughs and expansion of the gospel through worship and prayer. ACTS also set up training schools, their Pioneer Missions School exists to train young pioneers to preach the unknown of Jesus and spread the gospel to the most difficult and darkest areas on the earth. Through the courses, young leaders are equipped as pioneers and the forefront to cultivate the church in the way of training disciples among the unreached people.

ACTS firmly believes that young people will play a key role in undertaking the world mission. Just as the missionary movement in the late 1800s and early 1900s was promoted by young student volunteers, they were committed to mobilizing and equipping college students to join the Great Commission. Their goal is to train young leaders to influence every university campus in the United States through prayer culture and mission life. ACTS Campus Pioneers (ACP) is a team of student leaders who are committed to establishing and promoting missionary groups on university campuses across the country. They encourage staying in touch with the National Prayer Program and have access to online resources. The

several ACTS missionaries currently supported by ROLCC are all young leaders trained and equipped in the school. They are currently doing gospel work among the unreached in Asia.

代禱事項：03/01/2021

1. 請為 ACTS 宣教士在各地的團隊代禱，求神祝福這些愛神的年輕人，帶領他們更多經歷神的作為，也藉著他們祝福他們所在地區的人民。
2. 請為生命河所支持的 ACTS 宣教士 Shan, Katy 代禱，求神保守他們平安，同時為他們敞開更多傳福音及外展的機會，並賜下所需要的資源，使他們沒有缺乏。
3. 請為他們在東亞結交的信徒代禱。其中一位經營公司非常成功的朋友，他全心渴望以他的事業拓展神國，主給了他一個異象，要藉著他的公司宣揚福音，求神賜他智慧，讓他知道如何進行，把世界之光帶給週邊的人。
4. 請為他們在亞美尼亞的事工代禱。儘管戰亂和疫情造成經濟蕭條，他們亞美尼亞的同工成功地開了一間咖啡屋，這咖啡屋附設書房，發放基督教的書籍刊物，後庭還有個禱告室，提供當地人聚集禱告，願人都能在這裡經歷神。
5. 請為他們在印度的事工代禱。印度的團隊是透過網路與當地教會連結禱告，他們今年的方向是聯合眾教會在全印度舉辦多場敬拜之夜。敬請代禱，使他們領受神的藍圖，能夠觸摸各樣生活領域的失喪靈魂。